
Augustenborg Skole 

Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat 

 

Dato: 17. september 2024 kl. 16.30-18.00  

Deltagere:  Bestyrelsen 

Fraværende: Søren Rasmussen 

 

Dagsordenspunkter Referat 
 

Ny Skolebestyrelse (info, drøftelse og 
beslutning) 
Præsentation og forventninger til 
Skolebestyrelsesarbejde 
Konstituering - endelig 

Zelina Rosa 9.z og Olivia fra 9.y er nye 
elevrepræsentanter. De er formandskab for det store 
elevråd.  
 
Nanna Christensen har to børn i indskolingen. Hun er 
ny i bestyrelsen.  
Claus Eggertsen har været i bestyrelsen i 5 år. Han har 
to børn – i mellemtrinnet og indskolingen. 
Jesper Petersen har to børn – også i mellemtrin og 
indskoling. Har været med i bestyrelsen i sidste 
valgperiode også. 
Torben Tankred har to børn – også i mellemtrin og 
indskoling. Har været med i bestyrelsen sidse 
valgperiode. 
Bent Larsen-Pedersen har et barn i mellemtrinnet. Har 
også tidligere været ansat på skolen.   
Nikolai Hartmann har to børn i mellemtrin og 
indskoling og har været med i bestyrelsen.  
Søren Rasmussen (fraværende) 
 
Bestyrelsen konstituerer sig.  
Claus er formand og Jesper næstformand 

Orientering v.  
- Personale 

 
 
 
 
- Formand og næstformand, bl.a. fra FRO 
 
 
- Ledelsen, bl.a. om status på skolens 

budget, trivsel osv. 

 
- Hele skolen arbejder med at understøtte 

undervisningen visuelt ved at bruge en fælles 
strukturtavle. Målet er at skabe en stærk fælles 
struktur omkring undervisningen i hele 
skoleforløbet.  

- Der er oplæg om digital sundhed i kommunen – 
det bliver grundlag for videre arbejde i 
bestyrelsen 

- Flexklasser xx 
- Ansættelser af pædagog i overbygning 
- Læsehund xx 
- Gulv i foyer 
- Skolens budget 

Skolebestyrelsen fremad (drøftelse) 

- Hvilke fokuspunkter ser vi i 2024-2026  

Mobilpolitik 
Udendørs læringsmiljø 
Go’stil og go’tone 



Augustenborg Skole 

Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat 

Input fra skolebestyrelsens deltagelse i 
forældremøder (info) 
- Hvad rørte der sig ude på forældremøderne 

Man kan kontakte Skolebestyrelse ved at skrive til 
Skolebestyrelsen som postmodtager i Aula  
 
Gerne hurtigere og mere dybdegående referater 
 
Forældre vil gerne bakke op om at eleverne i 
overbygningen overholder skolens regler – at 
hjemmene kontaktes ved uacceptabelt sprog og 
adfærd. 
 
Køleskabe – ønskes til elevernes madpakker – drøftes 
på kommende møde. 
 

Åben Skole i Stjerneugen (Drøftelse/aftale) 
Når der er åben skole, torsdag aften i uge 41, 
plejer Skolebestyrelsen at være repræsenteret 
– og sælge lidt til ganen.  
I år foreslår ledelsen, at 
forældrerepræsentanterne er med til at sælge 
pølser – og at en vagtplan udarbejdes på 
mødet. 

Ledelsen udarbejder en vagtplan til pølse, som 
udsendes til bestyrelsen til finjustering på mail. 
 
9. klasse står for cafeen i år, da de gerne vil tjene 
penge til deres Gallafest. 
 
Nanna undersøger priser til tøj som bestyrelsen kan 
have på  
GHW sender QR kode 

Mobilpolitik (Drøftelse) 
Bestyrelsen vedtog sidste skoleår en 
mobilpolitik, som måske trænger til en 
opdatering.  
Vedlagt her er politikken samt en 
forældrehenvendelse om emnet. 
 

Kort drøftelse af de forskellige perspektiver der er for 
og imod forskellige tilgange til digitale medier.  
Bestyrelsen kunne ønske sig, at der kom et 
kommunalt signal.  
Det skal drøftes på næste møde efter at bestyrelsen 
har deltaget i oplæg om ’Digital sundhed’ 
 
Vi aftaler: 
Nikolaj og Susanne og eleverne starter punktet op 
med et kort oplæg om hvordan politikken kunne 
ønskes.  
 

Mødeplan (info/drøftelse) 
- På sidste møde blev det besluttet, at 

udarbejde en mødeplan for SB møder med 
udgangspunkt i tirsdage fra kl. 16.30. 

- Forslag udsendt som bilag 

Datoerne på mødeplansforslaget fastholdes.  
Vi mødes fysisk frem til og med januar – der drøftes 
det igen, om virtuelle møder er en mulighed. Der er 
gode erfaringer med enkelte virtuelle møder i 
bestyrelsen.  

Kommende punkter: 
 
- Oplæg omkring strukturtavler og arbejde 

med ”den gode time” 
- Go’stil og go’tone – næste skridt og 

opbakning 
 
 
 

 
 
- NW vil gerne invitere ind i 3. klasse og vise 

hvordan tavlen bruges ved kommende møde 
- Der er dagligt fokus på om de ældre elever 

afleverer mobiler – og i den kommende tid er der 
fokus på at undgå forstyrrelser fra gangen 
Der er forståelse for at det store fællesskab også 
skal prioriteres 
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- Hvordan vi udbreder vi den gode historie 
om skolen 

 
 
 
 
- Forældrerådenes rolle 

 

- Nikolai H undersøger mulighed for opslag i 
Brugsen  

- Kunne vi udbrede historier på plancher til Åben 
Skole – Claus, Torben og Nikolaj W mødes på 
teams, fx onsdag d. 25.9 kl. 20. NW indkalder. 
 

- Man kunne ønske, at der var en kontaktperson for 
læreren ved indkøb af ting til klassen 

 
 
 
Inspiration til nye skolebestyrelser: 
Kurser og oplæg | Skole og Forældre (skole-
foraeldre.dk) 

https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.skole-foraeldre.dk%2Fsektion%2Fkurser-og-opl%25C3%25A6g&data=05%7C02%7Cguha%40sonderborg.dk%7Cc7e356d7a742436b02b608dcccd398eb%7C3b718dd696e144e0b2203d816a179702%7C0%7C0%7C638610456389302119%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=MrzB1jflQ79%2BASKu1jnNnjG20mgkwBCcRWmpgUBSn8M%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.skole-foraeldre.dk%2Fsektion%2Fkurser-og-opl%25C3%25A6g&data=05%7C02%7Cguha%40sonderborg.dk%7Cc7e356d7a742436b02b608dcccd398eb%7C3b718dd696e144e0b2203d816a179702%7C0%7C0%7C638610456389302119%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=MrzB1jflQ79%2BASKu1jnNnjG20mgkwBCcRWmpgUBSn8M%3D&reserved=0

